

**Ministère des Affaires
francophones**

700, rue Bay, bureau 2501
Toronto (Ontario) M7A 0A2
Tél. : 416 325-4983
1 800 268-7507
mfa@ontario.ca
www.ontario.ca/francophones

**Ministry of Francophone
Affairs**

700 Bay Street, Suite 2501
Toronto ON M7A 0A2
Tel.: 416 325-4983
1 800 268-7507
mfa@ontario.ca
www.ontario.ca/francophone



Le 25 septembre 2025

Son Honneur, le maire Frank Campion
Ville de Welland
60 East Main Street
Welland (Ontario) L3B 3X4

Monsieur le Maire,

En ce 25 septembre, je tiens à vous adresser, au nom du gouvernement de l'Ontario, mes vœux les plus chaleureux à l'occasion de la Journée des Franco-Ontariens et des Franco-Ontariennes.

Chaque année, nous célébrons avec fierté les réalisations et le rayonnement de la communauté francophone de l'Ontario. Cette année revêt une signification particulière, alors que nous soulignons le 50^e anniversaire du drapeau franco-ontarien, symbole fort de l'identité et de la fierté francophones depuis 1975.

La Ville de Welland continue de démontrer un leadership exemplaire en soulignant cette journée importante. Je tiens à féliciter la Ville et ses organismes communautaires pour l'organisation d'activités marquantes, notamment les cérémonies de lever du drapeau, qui témoignent de leur engagement constant à célébrer et à promouvoir la langue et la culture françaises.

Je vous remercie, ainsi que la Ville de Welland, de votre partenariat soutenu alors que nous poursuivons ensemble notre objectif commun d'assurer la vitalité de la communauté francophone dans votre région et partout dans la province.

Je vous prie d'agréer, Monsieur le Maire, mes salutations distinguées.

A handwritten signature in black ink, reading "Caroline Mulroney". The signature is fluid and cursive, with the first name "Caroline" being more prominent than the last name "Mulroney".

L'honorable Caroline Mulroney
Ministre des Affaires francophones

**Ministère des Affaires
francophones**

700, rue Bay, bureau 2501
Toronto (Ontario) M7A 0A2
Tél. : 416 325-4983
1 800 268-7507
mfa@ontario.ca
www.ontario.ca/francophones

**Ministry of Francophone
Affairs**

700 Bay Street, Suite 2501
Toronto ON M7A 0A2
Tel.: 416 325-4983
1 800 268-7507
mfa@ontario.ca
www.ontario.ca/francophone



September 25, 2025

His Worship, Mayor Frank Champion
City of Welland
60 East Main Street
Welland, ON L3B 3X4

Dear Mayor Champion,

On behalf of the Government of Ontario, I am pleased to extend warm wishes to you and your residents on Franco-Ontarian Day.

Each year, we proudly celebrate the achievements of Ontario's vibrant Francophone community. This year's celebration is especially meaningful as we mark the 50th anniversary of the Franco-Ontarian flag, which has been a powerful symbol of Francophone identity and pride since 1975.

The City of Welland continues to show strong leadership in honouring this important day. I commend the city and its community organizations for organizing meaningful events, including flag-raising ceremonies, to mark this historic milestone and for their ongoing efforts to celebrate and promote French language and culture.

Thank you, and the City of Welland, for your continued partnership as we work toward our shared goal of ensuring the vitality of the Francophone community in your region and across the province.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, reading "Caroline Mulroney". The signature is written in a cursive, flowing style.

The Honourable Caroline Mulroney
Minister of Francophone Affairs